

Goethans German Translation & Interpreting Services

Translation of Legal Documents

We translate a wide range of legal documents for private clients, lawyers, and the courts. These include police clearance, birth, marriage, and death certificates, marriage contracts, last will and testaments, and court orders, as well as business contracts, agreements, and terms and conditions.

Utmost confidentiality and discretion is guaranteed. Impartiality is maintained at all times and any possible conflicts of interest are always disclosed immediately.

Costs are between \$20 and \$30 per 100 words. Just scan your documents and send them by email to receive an exact quote.

Law Offices in Auckland we have worked with:

Bell Gully
Buddle Findlay
Hesketh Henry
Keegan Alexander
Minter Ellison Rudd Watts

Übersetzung von Rechtsdokumenten

Wir übersetzen eine Vielzahl von Dokumenten für Privatkunden, Rechtsanwälte und die Gerichte. Diese umfassen polizeiliche Führungszeugnisse, Geburts-, Heirats- und Sterbeurkunden, Heiratsverträge, Testamente und Gerichtsbeschlüsse, aber auch Geschäftsverträge, Abkommen und geschäftliche Bedingungen.

Äußerste Diskretion wird gewährleistet. Wir nehmen unsere Schweigepflicht sehr ernst. Unparteilichkeit wird zu jeder Zeit eingehalten und ein eventueller Interessenkonflikt wird sofort offengelegt.

Kosten liegen zwischen \$20 and \$30 pro 100 Wörter. Scannen Sie die Dokumente einfach ein und schicken Sie sie per email, um einen genauen Kostenvoranschlag zu erhalten.

Anwaltskanzleien in Auckland, mit denen wir bisher zusammengearbeitet haben:

Bell Gully
Buddle Findlay
Hesketh Henry
Keegan Alexander
Minter Ellison Rudd Watts